
 

Po neznělých souhláskách, jako ​p, f, s, k​ se koncové -​ed​ vyslovuje jako ​t​. Jako například ve 
slově ​cat​, přičemž ​-e​ zůstává tiché.  
 
help - helped 
 
stuff - stuffed 
 
miss - missed 
 
fix - fixed 
 
 
Po znělých souhláskách, jako například ​ ​b​, ​g​, ​v​, ​z​, ​m​, ​n​,​ l, ​se koncové ​-​ed​ vyslovuje jako ​d. ​Jako 
například ve slově ​good​, přičemž ​-e​ opět zůstává tiché. 
 
grab - grabbed 
 
hug - hugged 
 
save - saved 
 
please - pleased 
 
 
Jako ​d ​se koncové ​-​ed​ vyslovuje i po samohláskách.  
 
stay - stayed 
 
free - freed 
 
like - liked 
 
try - tried  
 
 
U sloves končících na ​d​ a ​t​ se koncové​  –​ed​ ​vyslovuje jako ​Id​, jako například dvě poslední 
písmenka ve slově ​did​. 
 
add - added 
 
decide - decided 
 
taste - tasted 
 
grade - graded 


